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Dit is de tweede nieuwsbrief van de Stichting 
Landschap ter Leede (in oprichting). Hierin melden 
we de actualiteit en (recente) ontwikkelingen rondom 
Broekgraaf-Noord / eventuele rondweg en onze 
activiteiten in de afgelopen maand. 
 
Korte terugblik: 
- Stuurgroep (Guido, Coby, Tjebbe, Joost en Peter) 

is meerdere keren bijeengeweest.  
- Vervolggesprek tussen de gemeente en delegatie 

van omwonenden op 27 oktober (zie hieronder). 
- Gesprek met politieke partij VHL op 29 oktober. 
- Formaliteiten voor de oprichting van de Stichting 

worden momenteel door de notaris afgehandeld. 
 
Gesprek 27 oktober: 
Dit is het vervolg op het overleg van 22 september 
met Alexander de Vries en Sjoerd Veerman van de 
gemeente met Ellen Langerak, Jacqueline Raap en 
Peter Lobbezoo. Het verwachte rapport over het 
verkeersonderzoek is om technische redenen nog 
steeds niet beschikbaar. Er zaten onvolkomenheden in 
het verkeersmodel, waardoor de uitkomst van de 
studie langer op zich laat wachten. Er is in het gesprek  
geen concrete datum voor genoemd. 
Wel concreet is de datum van woensdag 10 
november: informatieavond waarop de gemeente de 
omwonenden zal informeren over de stand van zaken. 
Het gaat dan om twee verschillende onderwerpen: 
1. Ontwikkeling Broekgraaf Noord: 

Betreft de woningbouwontwikkeling in het gebied 
tussen de Parallelweg en de Bruininxdeelsekade 
(niet ten noorden daarvan!) 

2. Verkeer / Infrastructuur: 
Dit gaat over de aanpassing van de overweg 
Koenderseweg (veiliger maken), de aanleg van de 
fietstunnel onder het spoor en de Parallelweg, het 
ongelijkvloers maken van de overweg Recht van 
ter Leede / Zuidhollandweg en de situatie nabij 
het Meentplein (“de stoplichten”). 

 
De gemeente gaat deze twee onderwerpen als “twee 
afzonderlijke projecten” benaderen en zal de redenen 
op de informatieavond toelichten. Kort gezegd komt 
het erop neer dat de woonwijkontwikkeling in het 
aangewezen gebied in zekere zin op zichzelf staat, 
terwijl het aanpassen van de infrastructuur (de (over) 
wegen en wat daarvoor nodig is) qua impact en 
effecten een ruimere strekking heeft en aan veel meer 
mensen raakt. Het is om die reden ook complexer.  
Alexander de Vries is de projectleider voor de 
ontwikkeling van Broekgraaf Noord en Sjoerd 
Veerman voor het project Verkeer / Infra.  

 
Participatie: 
Op de info-avond van 10 november gaat het ook over 
“participatie”. De gemeente presenteert dan een 
participatiedocument voor de ontwikkeling van 
Broekgraaf Noord. Belanghebbenden (waaronder wij 
als omwonenden) kunnen zich aanmelden als 
belangstellende voor het participatietraject. Hoe dat 
eruit komt te zien horen we dan. De gemeente ziet 
het participatiedocument zelf ook als een soort test-
case voor burgerparticipatie. We hebben de indruk 
dat dit zonder de sterke signalen die we samen 
hebben afgegeven en het klemmende beroep op de 
gemeente niet van de grond gekomen zou zijn. 
 
Tijdspad infrastructuur: 
De gemeente meldt momenteel globaal de volgende 
jaartallen voor het naar verwachting realiseren en 
gereedkomen van: 
- Overweg Koendersweg: 2022 / 2023 
- Fietstunnel: 2025 / 2026 
- Overweg Recht van ter Leede: 2031 / 2032 
Bedenk evenwel dat er voor de overweg Recht van ter 
Leede noch een concreet plan, nog enig budget is. En 
ook dat ProRail een zware stem in het kapittel heeft.  
We praten met de gemeente verder over verkeer en 
infrastructuur, niet alleen om goed geïnformeerd te 
blijven, maar ook om aan te sturen op participatie in 
dit traject (“project’). 
 
Aanmelden Info avond 10 november: 
Belangrijk! Voor zover nog niet gedaan, meld je aan 
voor de informatieavond: 
https://www.broekgraaf.nl/noord/bijeenkomst   
 
Overleg VHL 29 oktober: 
Gesproken met Wim van Dijk (fractievoorzitter) en 
Teus Meijdam (gemeenteraad en cie. RVE). Ook VHL is 
kritisch over de onduidelijkheid en ontbreken van 
transparantie in het proces. Contact wordt voorgezet. 
 
Oprichting Stichting 
De gang naar de notaris is intussen gemaakt en de 
formaliteiten om daadwerkelijk tot een stichting te 
komen worden momenteel afgehandeld. Dat 
betekent dat de stichting ergens eind november een 
feite zou kunnen zijn. We zullen dat uiteraard niet 
ongemerkt voorbij laten gaan! 
 

Uitgave van: Stichting Landschap ter Leede (i.o.) 

 
Wilt u op de hoogte blijven? Stuur een berichtje 
naar: bewonersbelangleerdam@gmail.com 
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